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Handlingar till styrelsemöte S06/25
Nominering av phørstäkarE
I och med ett avhopp i phørstärkningEn behövde phøs samt ØGP nominera en ny person till
phørstärkarE. Vi har utgått från valprocessen vi gjorde i februari. Alla kandidater fick fylla i ett
formulär och sedan fick alla delta i en grupp intervju. Valberedningens Ordförande såg över valpro-
cessen och har okejat den. Den nominerade personen samt alla andra som sökte har fått ett mail
om att de blev nominerade/ inte nominerade och även informerade om att de kan motkandidera
idag på mötet. I övrigt följdes riktlinjen för val på styrelsemöten

Phøs samt ØGP har utefter denna valprocess valt:

att nominera Linda Jönsson till phørstärkarE.

I sektionens tjänst

Lisa Elmlund
Øverphøs
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Ändra namn på balkommitté till marskalk
Det uppstår ibland förvirring om balkommitté syftar till posten eller gruppen. För att undvika det
föreslår vi att byta namn och vi tycker att Marskalk passar då det heter Øvermarskalk.

Vi yrkar därför på:

att under kapitel 9:2:R ”Övriga funktionärer” i reglementet ändra från ”Balkommitté (3)” till
”Marskalk (3)”, samt

att konsekvensjustera.

I sektionens tjänst

Tindra Thelin
Øvermarskalk

Alva Wittenmark
Marskalk

Maja Brönmark Åkesson
Marskalk

Amanda Lehes
Marskalk

Motion: Ändra namn på balkommitté till marskalk Sida 2 av 11
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Inköp av nya köksprylar
Under en längre tid har köksprylarna i Edekvata varit av bristande kvalitet på ett eller annat sätt.
För att göra det lättare för sexmästeriet och källarmästeriet att förbereda mat på ett enklare och
smidigare sätt behövs det köpas in nytt och förbättring av det gamla.

Därför yrkar motionärerna på

att köpa in köksprylar till edekvata,

att budgeten sätts till 5000 kr,

att kostnaden belastar utrustningfonden,

att beslutsuppföljningen läggs på HTM 2025.

I sektionens tjänst

Per Sundgren
Sexmästare

Albin Lind
Krøgare

Erik Frisk
Köksmästare

Oskar Stråe
Köksmästare

Kajsa Jonsson
Köksmästare

Leo Frykberg Ångbäck
Köksmästare
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Avveckla Tioårsfonden/Modulo10fonden
För läääääääääääänge lääääääääänge sedan var det några som hade idén om att börja lägga
undan lite pengar varje år (som skulle gå till att ha någon aktivitet med styrelsen som satt för 10
år sedan?). Enligt reglementet är det styrelsen som ska disponera fonden enligt fondens ändamål
men de ändamålen finns typ inte. Dessutom har fonden inte använts på minst 10 år och är därför i
princip helt meningslös. Jag tycker därför att det hade varit bra avveckla den och flytta pengarna
som ligger på den till dispen.

Jag yrkar därför på:

att ta bort tioårsfonden/modulo10fonden,

att under kapitel 11:1:D i reglementet stryka,

”Modulo10fonden”

Disposition

– endast styrelsen äger rätt att disponera de avsatta medlen enligt fondens ändamål.", samt

att fondens nuvarande balans läggs på dispositionsfonden.

I sektionens tjänst

Theo Hemert
Diod och Fortnoxanvändare

Motion: Avveckla Tioårsfonden/Modulo10fonden Sida 4 av 11
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Resultatdisposition av resultatet för 2024
Sektionen fick 2024 ett resultat på 147 981.03 kr. Styrelsen i samråd med pengamästaren för
2024 föreslår att resultatdispositionen görs i linje med sektionens långsiktiga ekonomiska plan som
beslutades på HTM/24.
Förslag på resultatdisposition

Eget kapital 20 000.00 kr
Dispositionsfonden 38 565.52 kr
Jubileumsfonden 20 000.00 kr
Utrustningsfonden 69 415.51 kr
Summa 147 981.03 kr

Därför yrkar styrelsen på:

att resultatet från föregående år distribueras enligt ovanstående resultat.

I styrelsens tjänst

Theo Hemert
Pengamästare

Proposition: Resultatdisposition av resultatet för 2024 Sida 5 av 11
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Stämpelklocka i LED (plus LEDvel!!!)
Inget motiverar mer än en digital siffra som blir större! Vi tror att implementationen av LEDvel
(är redan på väg) kommer öka motivationen att anmäla sig till och att jobba i LED. Med denna
implementation vill vi sätta upp en stämpelklocka för att stämpla in med sitt LU-kort vilket i sin
tur är det som ger en xp till sin LEDvel. För detta vill vi köpa in tillbehör för en raspberry pi som
sensor + skärm och lite 3D-printing på X-labs

Vi yrkar därför på:

att starta projektgruppen LEDvel-mojt",

att budgeten sätts till 1000kr,

att konstnaden belastar dispositionsfonden,

att beslutsuppföljningen sätts till S09.

I sektionens tjänst

Liam Liljeqvist
TheLEDgend27

Maja Brönmark Åkesson
xXDiodSlayerXx

Theo Hemert
1337 D10d

Axel Andersson
Storhetsvansinnad x2
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Bastu

[H]

I sektionens tjänst

David Dahlin
Arkivarie

Ludvig Rådegran
Arkivarie
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Ligga i Lund
Arkivarierna har uppmärksammat att ligga i lund har förvunnit ur sektionens arkiv. Så vitt vi vet
har sektionens åsikt om att innehava Ligga i lund inte ändrats sen 1988. Praktiskt nog har vi redan
styrelsens svar.

Vi yrkar därför på:

att köpa in Ligga i lund, samt

att budgeten sätts till 500 kr.
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E-sektionen inom TLTH Handlingar HTM/24
2024-11-18
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I sektionens tjänst

Ludvig Rådegran
Gammal

David Dahlin
Dryg
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Ansökan om att starta projektgruppen Södra innergården
I den södra delen av huset finner vi en vanskött innergård. 2024 lyftes frågan om en renovering av
denna innergård med husets representanter. Huset ställde sig positivt till en renovering och bad
oss ta fram ett förslag till hur detta skulle se ut. Alva Bergstrand (A) gjorde ritningar för hur det
kan se ut som sedan presenterades för husstyrelsen.

Husstyrelsen ställde sig positivt till förslaget och tog det vidare till Akademiska hus. Akademiska
hus har i sin tur meddelat att de ej är beredda att genomföra och betala för för byggnationen.
Huset har nu meddelat oss om att vi har tillåtelse att påbörja en upprusting av innergarden.

Innan första spadtaget tas bör en undersökning göras om vad som är möjligt att genomföra samt,
bör en plan läggas fram.

Vi yrkar därför på:

att starta en projektgrupp vars uppgift är att arbeta för en upprustning av den södra innergården,
samt

att David Dahlin (E22), Axel Andersson (E21) och Alva Bergstrand (A22) väljs in som projekt-
funktionärer.

I sektionens tjänst

David Dahlin
Innergårdsentusiast

Alva Bergstrand
Arkitekt

Axel Andersson
Storhetsvansinnad

Sida 10 av 11



E-sektionen inom TLTH Handlingar S06/25
2025-05-05

Plan 1:100
E-husets innergård

Alva Bergstrand
B

BC

C

A A

[H]

(a) Plan

Sektion A-A 1:100
E-husets innergård

Alva Bergstrand

[H]

(b) Sektion A-A

Sektion B-B 1:100
E-husets innergård

Alva Bergstrand

Sektion B-B 1:100
E-husets innergård

Alva Bergstrand

[H]

(c) Sektion B-B och C-C
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